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Referat af generalforsamling i Grundejerforeningen Østergårdsparken  
afholdt på Ugelbølle Friskole d. 20/3-18 kl. 19.00 
 
1. Valg af dirigent og referent. 

 

Peter Kim Pedersen (nr. 17) blev valgt som dirigent og Rasmus Kjærgaard (nr. 12.) blev valgt som referent. Diri-

genten konstaterede, at generalforsamlingen er lovligt indvarslet.  

 

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år. 

 
Bestyrelsens beretning var i punktform følgende: 
 

- Igen i år er der kommet nye beboere. Velkommen til! 

 

- Forbedring af sti til Østergårdsvej + udskiftning af pære i lamper gennemført. Som kommentar til dette 

punkt blev dræn og stampning af stien drøftet. 

 
- Hjertestarter – afslag på ansøgning hos Tryg Fonden. Henrik B Nielsen (nr. 1) vil undersøge yderligere info 

om priser til evt. eget køb af hjertestarter, og videregiver dette til formanden. 

 
- Behandling af henvendelse fra Nabo vedr. for høj beplantning 

 

- Behandling af henvendelse vedr. flytning af hæk ved fællesareal 

 

- Fælles container til haveaffald. En stor succes sidste år, hvor der var lejet container i én weekend. Det blev 

til dette punkt besluttet, at undersøge muligheden for at leje en container i to weekender i stedet for, så 

endnu flere beboere kan have glæde af denne. 

 
- Vejfest 

 
- Beskæring af kugleahorn på fællesareal 

 
Formandens beretning blev derefter godkendt. 

 

3. Aflæggelse af regnskab underskrevet af bestyrelsen og revisor. 

 

Regnskabet for 2017 viser et overskud på kr. 11.770, med indtægter på kr. 65.126, udgifter på kr. 40.956 samt 

henlæggelse til vejfonden på kr. 12.400.  

 

Regnskabet blev godkendt. 
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4. Fremlæggelse af budget og fastsættelse af kontingent samt bidrag til vejfonden. 

 

For 2018 budgetteres med et overskud på kr. 7.700, indtægter på kr. 65.100, udgifter for kr. 45.000 samt henlæg-

gelse til vejfonden på kr. 12.400.  

 

Under fremlæggelsen af budgettet for 2018 blev det drøftet, evt. at ændre Grundejerforeningens hjemmeside til 

alene at være en slags ”visitkorthjemmeside”. Dette arbejder bestyrelsen videre med i det kommende år. 

 

Kontingent og bidrag til vejfond foreslås uændret. 

 

Budgettet samt forslag til kontingent og bidrag til vejfont blev vedtaget.  

 

5. Rettidigt indkomne forslag. 

 

Jens Peder (nr. 4) fremsatte forslag om en henstilling til, at beplantningshøjden i lokalplanen overholdes. Dette 

gælder især de 3 meters træhøjde, hvor en del træer i området nærmer sig max-højden. Derfor henstilles det til at 

overveje, om det ikke er ved at være tid til beskæring – især hvis det generer naboen. 

 

I denne forbindelse appellerede generalforsamling til, at der fastholdes et fornuftigt naboskab vedr. dette spørgs-

mål. 

 

6. Valg af formand for bestyrelsen. 

 

Aage Dam (nr. 9) var på valg som formand for bestyrelsen, og modtog genvalg. 

 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter. 

 

Hans Chr. Pedersen (nr. 18) blev genvalgt til bestyrelsen, som derudover også tæller 

Tim Lundby (nr. 19), Peter Kim Pedersen (nr. 17) samt Rasmus Kjærgaard (nr. 12) 

 

Henrik B. Nielsen (nr. 1) og Kristian Halager (nr. 13) blev genvalgt som suppleanter.  

 

8. Valg af revisor. 

 

Klaus Møller (nr. 2) blev genvalgt som revisor.  
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9. Valg af revisorsuppleant. 

 

Jens Peder Schou (nr. 4) blev valgt som revisorsuppleant. 

 

10. Eventuelt. 

 

Vedr. årets vejfest blev det besluttet, at denne afholdes fredag d. 24/8, samtidig med at Jesper (nr. 3) igen blev 

genvalgt som formand for festudvalget. Jesper udsender særskilt info-mail ud 

 

Baggrunden for at flytte vejfesten er, at den tidligere år har kollideret med Skanderborg Festival, og samtidig er 

dateon valgt, så den heller ikke kolliderer med Ugelbølle Dagen lørdag d. 18/8.  

 

Vedr. Ugelbølle Dagen går der rygter om at aftenfesten i Forsamlingshuset genoplives ved, at hver vej skal ”komme 

med” minimum 1 bord. Rasmus (nr. 12) følger op på dette, og sender særskilt info ud, såfremt det bliver aktuelt. 

 

Nabohjælp, og tilmelding hertil, blev drøftet. Der var enighed om, at det er en god mulighed. 

 

Slutteligt blev elkassen på stien, der er gået i stykker, drøftet. Aage nævnte, at han ville undersøge nærmere vedr. 

reparation af denne. 

 
Derefter afsluttede generalforsamlingen, og dirigenten takkede for god ro og orden. 


